
Fra: Bjørn Ove Ådland <boa@equinor.com> 
Sendt: 07.10.2023 16:54:19 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Fwd: Spørsmål 

Hei! 

Vedrørende tidligere Mail med spørsmål har jeg nå fått et svar av saksbehandler. 

I svaret skrives det at kommunen har vurdert tiltaket "Sandkassen" som ikke søknadspliktig ifht 
plan-og bygningsloven. 

Jeg ønsker å få vite når denne vurderingen ble foretatt, og i tillegg ønsker jeg å motta referat fra 
møtet der hvor vurderingen ble gjort og av hvem. 

Takk. 

Hilsen 
Bjørn Ove Ådland 
Fra: Bjørn Ove Ådland <boa@equinor.com> 
Sendt:søndag, august 20, 2023 22:35 
Til:post@karmoy.kommune.no <post@karmoy.kommune.no> 
Emne: Spørsmål 

Hei! 

Jeg besøkte Kopervik og havneområdet forleden dag for å se på den nye "bystranda". I den 
anledning hørte jeg at "sandkassen" ikke var søkt om ihht plan og bygningsloven. Er det korrekt? 

På forhånd, takk for svar. 

-Bjørn Ove Ådland 

------------------------------------------------------------------- 
The information contained in this message may be CONFIDENTIAL and is 
intended for the addressee only. Any unauthorized use, dissemination of the 
information or copying of this message is prohibited. If you are not the 
addressee, please notify the sender immediately by return e-mail and delete 
this message. 
Thank you 


